
Verksamhetsberättelse 2022 för SPF Seniorerna Vartofta. 
Styrelsen för SPF seniorerna Vartofta får härmed avge följande verksamhetsberättelse för år 2022. 
 

Medlemsstatistik: 

Vi har under året haft nöjet att hälsa 37 nya medlemmar välkomna till vår förening och är vid årets 
slut 196 medlemmar. 
 

Nya medlemmar: Kerstin Berglund, Leif Berglund, Rosita Einarsson, Britt-Marie Sandahl, Håkan 
Uddenstig, Reneé Ung, Hans Ung, Göran Allansson, Anna-Karin Allansson, Bernth Johansson, Millvi 
Johansson, Lennart Moberg, Rosita Halvstedt Källeskog, Tord Källeskog, Margit Kvist, Ingegerd 
Börjesson, Bo Börjesson, Janine Nilsdotter-Larsson, Börje Karlsson, Jonny Eliasson, Rune Eliasson, 
Roland Bertilsson, Kristina Johansson, Bengt-Åke Gunnarsson, Karin Ericson, Gunnar Ericson, Britt-
Marie Freiman, Gerd Johansson, Per-Olof Johansson, Lena Johansson, Ingvar Johansson, Anders 
Törnebom, Anna-Kristina Törnebom, Berit Fransson, Håkan Fransson, Ingemar Andersson, Tor 
Sigfridsson 
 

Avlidna: Laila Thorselius, Kurt Andersson, Ingrid Johansson, Per-Åke Karlsson, Inger Gustavsson. 
 

Utträdda: Fyra medlemmar. 
 

Valda funktionärer 2022: 

Efter stadgeenliga förhandlingar har styrelsen och ombuden bestått av följande personer: 
Ordförande:                                   Marianne Manke 
Vice ordförande:                           Fleming Harrysson 
Sekreterare:                                   Ann-Marie Berg 
Vice sekreterare:                           Fleming Harrysson 
Kassör:                                             Bengt Ericson 
Vice kassör:                                    Christer Eliasson 
Styrelseledamöter:                       Marie Höök, Ingrid Karlsson, Kerstin Arnesson, Rolf Johansson 
Revisorer:                                       Sture Andersson, Jerker Åblad 
Revisorssuppleant:                       Ing-Marie Bertilsson 
Pressreferent:                                Ann-Marie Berg 
Ledamot KPR:                                Marianne Manke 
Försäkringsfrågor:                        Christer Eliasson 
Trafikombud:                                 Rolf Johansson 
Hörselombud:                                Gösta Klöverlid 
Synombud:                                     Karl-Erik Lennartsson 
Folkhälsoombud:                          Kerstin Harrysson 
Hemsidesansvarig:                       Ann-Marie Berg 
Registreringsansvarig:                 Ann-Marie Berg 
Serveringsansvariga:                    Gun-Britt Gunnarsson, Karin Schönning 
Ombud KO:                                     Marianne Manke, Marie Höök 
Studieansvarig:                              Kerstin Arnesson 
Lotteriansvariga:                           Kristina Johansson, Inga-Lill Vörno 
Ersättare:                                        Gull-Britt Sjölin, Unni Luhtanen 
Festkommitté:                                Kerstin Harrysson, Maj-Britt Thilén, Kristina Johansson 
Programkommitté:                       Marie Höök, Fleming Harrysson 
Resekommitté:                              Ingegerd Sandahl 
Boulekommitté:                            Claes-Göran Bister, Irene Bister, Kenneth Runevik, Kerstin O Karlsson,     
                                                          Jerker Åblad 
Rekryteringansvariga:                  Styrelsen 
Valberedningen:                            Gull-Britt Sjölin sammankallande, Gunnel Gunnarsson, Barbro 
                                                          Gustavsson 



 

Föreningens verksamhet under år 2022 
 

Föreningen har haft 9 protokollförda styrelsemöten under året. 
 

Årets verksamhet inleddes med årsmötet som hölls den 3 mars med sedvanliga förhandlingar. 
Parentation över de medlemmar som avlidit under året hölls av Marianne Manke och Kerstin 
Arnesson. Ordförande för mötet var Christer Eliasson, sekreterare Ann-Marie Berg.      
Föreningen bjöd på kaffe och semla. Nya funktionärer hälsades välkomna och avgående funktionärer 
och styrelseledamot Lilian Johansson avtackades med blommor.   
Ca 50 medlemmar deltog i mötet. 
 
Månadsträffen den 7 april var det modevisning med kläder från Dressman, Axel & Ebba samt 
Presentshopen i Kinnarp. 
Programbladet för 2022/23 delades ut till de medlemmar som var med på mötet, övriga fick det 
genom postens försorg. 65 medlemmar kom på denna träff. 
 
Studiebesök på Åkerholmens Lantbruk den 13 april. Morgan Dahlgren guidade oss runt i ladugårdens 
lokaler. Därefter bjöds vi på kaffe och fick information om verksamheten. Vi var 35 medlemmar med 
på detta besök. 
 
Vid månadsträffen den 5 maj besökte vi St Olofs kyrka och Kyrkans Hus. Roland Andersson visade ett 
bildspel och berättade om kyrkans historia. 40-talet medlemmar deltog. 
 
Den 19 maj var det träff för nytillkomna medlemmar, styrelse och mötesfunktionärer på Åsle Tå. Det 
bjöds på smörgås med dricka, kaffe och kaka, samt information om föreningen och dess verksamhet. 
 
Vid nationaldagsfirandet den 6 juni i Plantis i Falköping deltog vi i den gemensamma montern för SPF 
Seniorerna i kommunen. 
 
Sedvanlig grillkväll hölls den 16 juni vid boulebanan i Vartofta med tipspromenad och många provade 
också på lite boulespel. 45 medlemmar trivdes och lät sig väl smaka av det som grillmästarna 
serverade.   
 
Höstupptakten hölls på Löfwings Ateljé & Krog den 18 augusti med lunch, kaffe och kaka. Då alla var 
mätta och belåtna fick vi höra besättas om verksamheten med restaurang och konstatelje, varefter vi 
kunde vandra runt och beundra all vacker konst.  Ett 60-tal medlemmar deltog.   
 
På träffen den 8 september hade vi besök av fängelseprästen Torbjörn Andersson från Tidaholm.   
Han berättade om sitt arbete som präst på en kriminalvårdsanstalt, om mycket glädje men också    
om svårigheter i kontakten med de intagna på anstalten.  Ca 40 medlemmar deltog. 
 
Den 15 september deltog vi, tillsammans med övriga SPF-avdelningar i Falköping, i den mycket 
välbesökta Seniormässan och bemannade den gemensamma montern. 
 
Vid månadsträffen den 6 oktober kom ett 40-tal medlemmar för att vara med och tävla i Musik-quiz 
som Kerstin och Fleming Harrysson hade ordnat. Det var mycket  ”klurigt” och roligt och efter 
kaffepausen visade Kerstin lite sittande och stående lättgympa som alla uppskattade och deltog i. 
 
På Musikaftonen den 20 oktober var Benny Jannerbrink gäst. Han sjöng och spelade countrymusik, 
både egenkomponerad och andras verk. I pausen serverades det dricka och räksmörgås, kaffe och 
kaka.  60-talet medlemmar njöt av kvällen. 



 
Vid månadsträffen den 10 november talade landsbygdsutvecklare Niklas Fällström om det stora 
antalet småföretagare i kommunen, vad de producerar och arbetar med. Vi avslutade med lite lätt- 
gympa, då många hade önskat att få det vid några mötestillfällen. Ca 40 medlemmar deltog. 
 
Träffen den 8 december började med luciatåg med 40-talet barn från skolans fritidsverksamhet. 
Därefter var det kaffe med lussekatt och pepparkaka. Vår gäst för dagen var hjärtläkare Lisa Brandin 
som talade om hjärtat och dess kranskärl, en mycket intressant information som berörde de 60-talet 
medlemmar som kommit till denna träff. 
 
Vår hemsida, med information om kommande aktiviteter och referat från tidigare aktiviteter, är 
välbesökt. 
 
Styrelsen samt övriga ombud har deltagit i ett flertal kurser och informationsträffar som erbjudits     
av distriktet. 
 
Vid Distriktsstämman var föreningen representerad med valda ombud. 
 
 

Verksamhet i samarbete med studieförbundet Vuxenskolan 

Hantverk - där olika hantverk har provats på, två cirklar. Kontakt Ann-Marie Berg. 
Samtalsgrupp - har pratat minnen från förr. Ledare Bengt Ericson. 
Sångcirkel - har träffats fyra gånger under hösten, med olika sång-teman. Ledare Kerstin Arnesson 
Gymnastik - onsdagskvällar under våren och hösten. Ledare Kerstin Harrysson. 
 
 
 

KPR Kommunala pensionärsrådet 

KPR är ett kontaktorgan mellan kommunen, socialnämnden och pensionärsorganisationerna 
och har träffats 4 ggr under året. Information har lämnats om bl a kösituationen till olika 
boenden, verksamhet hemstöd, statsbidrag och stimulansmedel samt brukarundersökning.     
Rådet har bl a haft frågor angående aktivitetssamordnarna, hyra av gamla församlings-
hemmet, föreningsbidrag och seniorkollo. Politikerdebatt genomfördes innan valet. 
 
 
KO Kommunorganisationen 

Två representanter/förening från de fem SPF Seniorernas föreningar i Falköpings kommun 
har träffats 5 ggr under året.  Man har diskuterat frågor inför KPR och har bl a planerat inför 
nationaldagsfirande i Plantis och Seniormässan den 15 september. 
 
 
 
Boule 

Ett tjugotal medlemmar tränar och spelar under sommarhalvåret på bouleplanen i Vartofta 
och under vinterhalvåret i Falköpings boulehall. 
I Boulealliansens sommarserie deltog 2 lag 
Den 9 augusti spelades klubbmästerskap 
Den 27 september anordnades en träff med lunch på Åsle Tå med prisutdelning till de som 
varit bäst på klubbmästerskapet 
29-30 oktober spelades kommunmästerskap i Boulehallen, 3 lag deltog 



Den 15 oktober spelades ”Stures Minne”, 3 lag deltog 
Under vecka 50 spelades ”Lussedubbeln”, 2 lag deltog och under våren och hösten                
har 4 lag spelat i Ålleslaget 
 
 
 
 
 
SPF Seniorerna Vartofta lämnar härmed sin verksamhetsberättelse till årsmötet 

den 9 februari 2023 
 
 
 
…………………………………………………  ……………………………………………… 
Marianne Manke, ordförande   Fleming Harrysson 
 
 
 
………………………………………………………….  ……………………………………………………….. 
Ann-Marie Berg    Rolf Johansson 
 
 
 
……………………………………………………….  …………………………………………………………. 
Bengt Ericson    Marie Höök 
 
 
 
……………………………………………………..  ………………………………………………………… 
Christer Eliasson   Ingrid Karlsson 
 
 
 
…………………………………………………… 
Kerstin Arnesson 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 


